
           Protokół  posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu  
i Turystyki 

 
Nr 12  /2007  w dniu 21 czerwca 2007 roku 

 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16.30 zakończono o godz. 18.30 
 
 
  

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Robert Woźniak 
- Przewodniczący Komisji 

obecny 

 2. 
  

Brzostowski Jacek  
 

obecny 

3. 
 

Wiesław Ewertowski nieobecny 

4.  Bielecki Andrzej     
 

obecny 

5. Michał Piechocki     
 

obecny 

6. Andrzej Wieczorek    obecny 
 

 
Nieobecni członkowie Komisji: 
1. Wiesław Ewertowski 

 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1. Mirosław Kaczmarczyk –kierownik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu 
2. Iwona Grzegorzewska - Dyrektor Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w 

Antoniewie 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 



 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
 
1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 
 
1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 
 

1.3. Omówienie mocnych i słabych stron działalności Młodzieżowego Ośrodka 
Wychowawczego w Antoniewie  

 
1.4. Opiniowanie materiałów na sesję. 
 

 
2.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 

 Przewodniczący komisji powitał członków komisji i zaproszonych gości. Przedstawił 

porządek posiedzenia. Następnie oddał głos p. Iwonie Grzegorzewskiej Dyrektorowi 

MOW w Antoniewie. Pani Dyrektor przedstawiła mocne i słabe strony MOW 

    Od września 2006 r. do chwili obecnej z uwagi na różny stan uczniów różniła się też 

liczba oddziałów szkolnych początkowo od 6 oddziałów klasowych do 8 a więc 

i związane z tym aneksy do planu pracy. Zmiana planu dotyczyła również klas 

zawodowych i nauczycieli uczących w tych klasach (brak aktualnych badań lekarskich 

uczniów i na początku roku brak nauczyciela praktycznej nauki zawodu). 

W miarę napływu uczniów od grudnia nastąpiła zmiana planu. Nauka prowadzona 

była w 8 oddziałach klasowych. Od 02 stycznia 2007 r. zmiana planu nastąpiła 

również z powodu przejścia na emeryturę dwóch nauczycieli i zatrudnienia 

nauczycielki do nauczania historii. Od 29 stycznia 2007 r. zatrudniono na część etatu 

nauczycieli emerytów za zgodą KO do nauczania matematyki w wymiarze 14/18 i do 

nauczania historii i was-u w wymiarze 9/18). Nauka prowadzona była w 8 oddziałach 

klasowych. 

Od 12 lutego 2007 r. nowa zmiana planu w związku z zatrudnieniem nauczyciela 

chemii w wymiarze 6/18 tygodniowo. 

Od 14 maja 2007 r. obowiązuje kolejna zmiana planu nauczania. W związku z długą 

nieobecnością w pracy nauczycielki j. niemieckiego pani zatrudniono innego 

nauczyciela niestety tylko w wymiarze 7/18 tygodniowo. 

  

 



W zespole szkół zatrudnionych było 

 - 8 nauczycieli w pełnym wymiarze godzin, 

 - 7 nauczycieli w niepełnym wymiarze godzin, 

 w tym: dwóch nauczycieli religii, nauczyciel j. rosyjskiego, j. niemieckiego, 

 chemii, historii, praktycznej nauki zawodu. 

Szkoła realizowała zadania z uwzględnieniem priorytetów Ministra Edukacji 

Narodowej oraz Kuratora Oświaty na rok szkolny 2006/2007. 

      Nauczyciele obok obowiązkowych zajęć dydaktyczno -wychowawczych mieli 

przydzielone dodatkowe czynności, między innymi opiekę nad pomocami naukowymi 

z przedmiotów przez siebie nauczanych (w tym dokonanie przeglądu pomocy, oraz 

określenie potrzeb). 

         Przygotowano i przeprowadzono imprezy szkolne (zał. 1) 

Przez cały rok szkolny opiekę nad zielenią na terenie dziedzińca szkolnego bardzo 

dobrze sprawowały wszystkie klasy pod kierunkiem p. Emilii Garsztki. 

Zajęcia sportowe i wychowanie poprzez sport było jedną z istotnych metod 

resocjalizacyjnych. Kompleks obiektów sportowych i nowoczesna sala sportowa 

sprzyjały tym działaniom. Wzorem lat ubiegłych w roku szkolnym 2006/2007 na 

terenie placówki działał Szkolny Klub Sportowy, w ramach którego prowadzono 

zajęcia w wymiarze 2 godzin tygodniowo. W zajęciach uczestniczyło ponad 17 

chłopców i kilka dziewcząt. Młodzież uczestniczyła w licznych imprezach sportowych 

i rekreacyjnych na terenie placówki oraz poza nią. 

W śród imprez ośrodkowych wymienić należy: 

- Mistrzostwa Ośrodka w tenisie stołowym, 

- Mistrzostwa Zespołu Szkół w Antoniewie w warcabach i szachach, 

Młodzież uczestniczyła również w następujących imprezach sportowych poza 

placówką: 

 - w powiatowych mistrzostwach w biegach przełajowych w Siennie 06.10.2006 r. 

uczestniczyło 6 osób. 
 

W drużynowych mistrzostwach powiatu w tenisie stołowym w Damasławku 24 i 

26.10.2007 r. Drużyna nie odniosła znaczących sukcesów ale zaznaczyła swoją 

 



obecność. 

     - W marcu dziewczęta brały udział w Wągrowcu w turnieju halowej piłki nożnej 

o puchar Starosty Wągrowieckiego. Startowało 6 drużyn z całego powiatu. Nasza 

drużyna zajęła V miejsce nie ustępując w niczym umiejętnościami ani wolą walki 

innym zespołom o czym świadczą wyniki przegranych meczy 1:0 z LO w Wągrowcu i 

2:0 z zespołem ZSZ nr 1 w Wągrowcu oraz w wygranym pojedynku 2:1 z drugą 

drużyną LO w Wągrowcu. Za wolę walki i ambicje zostały WYróżnione specjalnym 

pucharem od organizatorów. Podkreślić tu też trzeba wręcz wzorowe zachowanie 

naszych wychowanek. 

     - W maju uczniowie brali udział w Poznaniu w integracyjnych zawodach 

lekkoatletycznych "Dzieci - dzieciom2'. Startowały reprezentacje z pięciu krajów -

Czech, Rosji, Litwy, Ukrainy i Polski. Wśród ponad 300 uczestników zawodów 

wypadliśmy bardzo dobrze zdobywając 1 złoty, 2 srebrne i l brązowy medal. 

- Wychowankowie uczestniczyli w Skokach w "Festiwalu Sztafet Olimpijskich". Były 

to sztafety 7x 800metrów, w której startowało czterech chłopców i trójka dziewcząt. 

W zawodach udział wzięło siedem szkół z powiatu Wągrowieckiego i powiatów 

ościennych. Po zaciętej walce zajęliśmy piąte miejsce. W tej imprezie nie miejsce było 

ważne, ale sam udział i przeżycia z tym związane, zwłaszcza że było widać, że 

biegnący w naszej sztafecie dali z siebie wszystko podczas biegu na swojej rundzie. 

    - 1 czerwca 2007r. jak co roku młodzież nasza brała udział w Wągrowcu w Powiatowej 

Spartakiadzie Szkół Ponadgjmnazjalnych w lekkiejatletyce. W zawodach 

uczestniczyło ponad 150 zawodników z 6 szkół ponadgjmnazjalnych z powiatu 

Wągrowieckiego. Był to nasz najlepszy występ w historii uczestnictwa w tej imprezie, 

zdobyliśmy bowiem 4 złote medale w skoku w dal, pchnięciu kulą, biegu na 400 

metrów i w sztafecie 4x 400 metrów. Byliśmy najlepsi ze wszystkich szkół w 

klasyfikacji medalowej wśród chłopców, a w klasyfikacji punktowej w 6 osobowym 

składzie pokonaliśmy np. 1 LO w Wągrowcu, gdzie startujących zawodników byłol8. 

Najdobitniej osiągnięty sukces podsumowuje Głos Wągrowiecki z 8 czerwca 2007 

roku. "Zaskoczeniem dla wszystkich była dobra postawa nie licznej grupy 

lekkoatletów z MOW w Antoniewie, którzy sięgnęli po 4 złote medale". 

Prowadzone były również zajęcia Kółka Fotograficznego w wymiarze 2 godzin 

 



tygodniowo, w których uczestniczyło 12 wychowanków. Dokumentowano ważniejsze 

wydarzenia z życia placówki. Podjęto próbę emisji zdjęć i filmów w sieci kablowej. 

Wzorem lat ubiegłych działał zespół taneczny "Akcent” w wymiarze 2 godzin 

tygodniowo. W zajęciach brało udział 10 dziewcząt. Nowy układ taneczny zespół 

zaprezentował na przeglądzie zespołów szkolnych "Witryna" oraz na "Dniach 

Skoków". 

W bieżącym roku szko1nym zajęcia zespołu woka1nego „Płomień" odbywały się w 

ramach chóru szkolnego w wymiarze 2 godzin tygodniowo. Chór szkolny przygotował 

szeroki repertuar obejmujący piosenki ekologiczne, młodzieżowe i turystyczne, 

biesiadne, liryczne, kolędy i pastorałki. Swoimi występami uświetnił uroczystości 

szkolne i ośrodkowe takie jak: Dzień Edukacji Narodowej, Święto Niepodległości, 

Wieczór Kolędowy i Spotkanie Bożonarodzeniowe, Wigilię, Dzień Ziemi. Dziewczęta 

i chłopcy, którzy dołączyli w tym roku brali udział w Powiatowych Konfrontacjach 

Szkolnych Zespołów Muzycznych i Tanecznych „Witryna” w Wągrowcu zajmując II 

miejsce. 

W dalszej części p. Dyrektor omówiła wyniki egzaminu gimnazjalnego części 

matematyczno-przyrodniczej. 

Dla uczniów najłatwiejsze okazały się zadania z obszaru II  

wyszukiwanie i stosowanie informacji. Najwięcej problemów sprawiały zadania ze 

standardu IV – stosowanie zintegrowanej wiedzy i umiejętności do rozwiązywania 

problemów. Nie poradzili sobie z zadaniami: 30,32,33. (obliczanie procentów, pól 

i objętości, zamiana jednostek, stosowanie wzorów w zadaniach). 

Osiągnięcia uczniów: 

Na 29 uczniów, którzy przystąpili do egzaminu 5 uzyskało wynik 50% i powyżej 

połowy poprawnych rozwiązań. 

Wyniki szkoły wg skali staninowej dla województwa 

Wyniki uzyskane' przez uczniów na tle populacji województwa kształtują 

się następująco: 

- Najniższy 0-10 pkt -l uczeń 

- Bardzo niski 11-13 pkt - l uczeń 

- Niski 14-16 pkt - 3 uczniów 

 



- Niżej średni 17-20 pl1: - 10 uczniów  

- Średni 21-25pl1: - 10 uczniów 

- Wyżej średni 26-32 pkt - 3 uczniów  

- Wysoki  33-38 pkt - 0 uczniów 

- Bardzo wysoki 39-43 pkt: - O uczniów 

- Najwyższy 44-50 pl1: - l uczeń 

Na 29 uczniów wyniki 20 z nich mieszczą się w połowie skali staninowej (poziom 

niżej średni, średni). 

Podsumowanie 

 Należy zauważyć, że w bieżącym roku szkolnym biorąc pod uwagę 

wyniki układu terytorialnego, uczniowie naszej szkoły nie odbiegali 

znacznie wiedzą od swoich rówieśników. 

W standardzie II/l dotyczącym odczytywania informacji, młodzież uzyskała najlepszy 

wynik w całym okręgu (3,27 przy 3,23 - okręg, 3,03 - gmina). W standardzie IV/3- 

tworzenie modeli sytuacji problemowej również uczniowie uzyskali najlepszy wynik 

Analiza egzaminu z cześci  humanistvcznei 

Przystąpiło do niego 29 uczniów klas trzecich 

Szkoła ogółem: 

- w standardzie I - czytanie i odbiór tekstów kultury - 26,6 pkt 

 - w standardzie II - za tworzenie własnego tekstu - 19,7 pkt 

Analiza.. 

- 5 uczniów uzyskało ponad 30 punktów 

- najlepszy wynik w szkole (40 punktów) uzyskał Adrian Lipa. Jeden uczeń 

uzyskał ponad 30 punktów (Adrian Lipski) 

- 11 uczniów uzyskało ponad połowę punktów 

Ogólna ocena 

Dobrze Wypadło wyszukiwanie informacji w tekście 

Bardzo słabo natomiast radzili sobie z formułowaniem i uzasadnieniem własnej opinii 

na zadany temat. 

W porównaniu z uczniami gimnazjów w powiecie nasi uczniowie dobrze poradzili 

sobie z:  

 



- budowaniem wypowiedzi poprawnej pod względem językowym 

i stylistycznym w zaproszeniu i rozprawce. 

- posługiwaniem się kategoriami i pojęciami swoistymi dla przedmiotów 

humanistycznych i ścieżek edukacyjnych. Zdecydowanie odstawali od innych w: 

- formułowaniu, porządkowaniu i wartościowaniu argumentów uzasadniających 

stanowisko własne lub cudze. Zadania badające te umiejętności okazały się dla 

naszych uczniów bardzo trudne. 

W kolejnym punkcie posiedzenia komisja zapoznała się z materiałami na Sesję 

RPW. 

Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu Mirosław Kaczmarczyk przedstawił 

statut MOW. Następnie zapoznał Komisję z przygotowaniem do realizacji zadań 

remontowo-inwestycyjnych w placówkach oświatowych prowadzonych przez powiat 

wągrowiecki (w okresie ferii letnich) 

 

1. I Liceum Ogólnokształcące w Wągrowcu. 

Remont posadzek w klasach i korytarzach, położenie płytek ceramicznych. 

 

2. Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1 w Wągrowcu. 

Ciąg dalszy prac remontowych: 

- podwieszanie sufitów korytarzy w budynku warsztatów szkolnych, 

- przystosowanie pomieszczenia na szatnie przy Sali gimnastycznej w budynku 

warsztatów, - malowanie holu, klatek schodowych w budynku szkoły, 

- adaptacja pomieszczenia w budynku warsztatów na salę audytoryjną. 

 

3. Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych nr 2 w Wągrowcu. Modernizacja wnętrza przed 

aulą. 

Przygotowanie pracowni ekologicznej. 

Malowanie lamperii na parterze budynku. 

Malowanie sanitariatu chłopców na parterze. 

 

4. Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych w Gołańczy. Prace przy chodnikach i zieleni 

 



wokół szkoły. 

5. Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy w Wągrowcu 

- malowanie elewacji budynku, holu szkolnego, 8 pomieszczeń do nauki, 5 

pomieszczeń socjalnych, wymiana wykładziny w sekretariacie i gabinecie dyrektora, 

naprawa podłóg i wymiana wykładziny w 2 pomieszczeniach do nauki, renowacja 

drzwi wejściowych i 21 okien w budynku szkolnym przy ul. Janowieckiej 22, 

- malowanie 5 pomieszczeń do nauki oraz montaż ściany działowej w jednym z 

pomieszczeń w celu wygospodarowania dodatkowego pomieszczenia na świetlicę 

szkolną. 

 

6. Młodzieżowy Ośrodek Wychowawczy w Antoniewie. 

Remont pomieszczeń szkolnych. 

Remont schodów w budynku szkoły (wejście od boiska). 

Remont podłóg w pomieszczeniach grupy VIII (szlifowanie i lakierowanie). 

 

7. Bursa Szkolna nr 1 w Wągrowcu. 

Odnowienie 9 pokoi poprzez malowanie sufitów i ścian. 

Odnowienie węzła żywieniowego poprzez malowanie sufitów i ścian. 

Odnowienie węzła sanitarnego na 3 kondygnacjach. 

Założenie wykładzin dywanowych w 13 pokojach. 

Kontynuowanie inwestycji - dostosowanie części budynku Bursy na potrzeby SOSW. 

 

8. Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna w Wągrowcu i Ognisko Pracy Pozaszkolnej 

w Wągrowcu - nie planuje się prac remontowych. 

W następnej  części posiedzenia komisja pozytywnie zaopiniowała pozostałe materiały 

na Sesję RPW i nie wniosła wniosków i uwag. 

 

Protokołował :                                                     Przewodniczący Komisji:  

 

         Jacek Brzostowski     Robert Woźniak 

___________________________        _____________________ 

 


